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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr XLIV/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  

wraz z Komisją d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Posiedzenie w dniu 23 maja 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 23 maja 2022 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:46 tego samego 

dnia. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/ lista obecności sołtysów stanowią załączniki 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Otwarcie posiedzenie i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota 

Szmulik, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Szymon Kroczak, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Grażyna Klimko.  

 

2. Inwentaryzacja terenów inwestycyjnych w Gminie Prudnik, analiza ich dostępności i 

uzbrojenia (druk nr 1105) 

Informację zawartą w druku omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Inwentaryzacja terenów inwestycyjnych w Gminie Prudnik, analiza ich dostępności  

i uzbrojenia (druk nr 1105) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Działania podejmowane przez Gminę na rzecz ochrony środowiska (druk nr 1105a) 

Infomacje zawarte w druku nr 1105 a omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

Radny Zygmunt Bochenek oznajmił, że ciągle nurtuje go taśma do sortowania znajdująca 

się na prudnickim wysypisku. Zapytał jak to się stało, że taśma została wyłączona z użytku? 

Czy nadal jest ona własnością Gminy? Czy w Prudniku nie ma już powrotu do segregacji? 

Naczelnik Wydziału Szymon Kroczak oznajmił, że linia sortownicza stanowi własność 

Gminy Prudnik. Została wyłączona z powodu tego, że jej działanie przy rosnących kosztach 

zatrudnienia przestało być opłacalne. Naczelnik dodał, że rozważana jest możliwość 

sprzedania linii sortowniczej, jednak trzeba mieć świadomość tego, że zmieniające się 

przepisy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach powoduje to, że ta linia sortownicza 

będzie dawała możliwość zbierania łącznie niektórych frakcji odpadów, bo tylko gminy, które 

mogą zapewnić, że w sposób niepogorszony dla jakości zbierania odpadów będą mogły te 

odpady przekazywać dalej, będą mogły zbierać plastik, materiały wielomateriałowe  

i opakowania metalowe łącznie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Działania podejmowane przez Gminę na rzecz ochrony środowiska (druk nr 1105a) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4. Stan bezrobocia na terenie Gminy Prudnik, analiza lokalnego rynku pracy (druk nr 1106) 

Informacje zawartą w druku omówiła Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Grażyna 

Klimko.  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski oznajmił, że od jakiegoś czasu pojawia 

się temat prudnickiej mleczarni. Zapytał ile w tej chwili tam pracuje osób i czy są już jakieś 

pierwsze sygnały i osoby rejestrujące się w PUP? 

Dyrektor PUP Grażyna Klimko w odpowiedzi poinformowała, że jest zobligowana 

tajemnicą wobec Pani Prezes. Dodała, że jeśli radni chcą uzyskać więcej szczegółowych 

informacji to powinni zwrócić się bezpośrednio do Pani Prezes OSM Prudnik. Dyrektor 

oznajmiła, że jedyną informacją, której może udzielić jest to, że na dzień dzisiejszy w OSM 

pracuje około 100 osób, z tymże liczba ta to łączna liczba osób pracujących w Prudniku oraz 

w Łambinowicach. Dodała, że z tego co wie, cała produkcja zostanie przeniesiona do 

Łambinowic, pracownicy dostali wypowiedzenia zmieniające, Pani Prezes dowozi 

pracowników do Łambinowic, biuro natomiast pozostanie w Prudniku.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że na dzień dzisiejszy na produkcji, która jest 

wygaszana pracuje 18 osób.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał o poziom redukcji etatów w Henniges Automotive. 

Dyrektor PUP Grażyna Klimko oznajmiła, że na dzień dzisiejszy Henniges jest jednym  

z dwóch zakładów zatrudniających powyżej 250 osób. Dodała, że z tego co wie zakład cały 

czas się rozwija, zatrudnia dodatkowe osoby również pochodzenia ukraińskiego i produkcja 

cały czas będzie w Prudniku. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak uzupełnił, że sytuacja jest zmienna. Na produkcję zakładu  

w Prudniku ma wpływ dynamiczna sytuacja, która jest światową jeśli chodzi o produkcję 

samochodów i komponentów do nich. 

Radny Rafał Bolibrzuch zapytał jeszcze o ilość ofert pracy ze strony firmy Steinhoff. 

Dyrektor PUP oznajmiła, że nie jest w stanie udzielić odpowiedzi na to pytanie. Na pewno 

firma ma zamiar zatrudniać, będzie też na targach, gdzie będzie można bezpośrednio 

porozmawiać. Na dzień dzisiejszy firma zatrudnia około 400 osób. Dyrektor dodała, że z tego 

co wie firma złożyła zapotrzebowanie na uczniów w zawodzie tapicer, jednak jest o nich 

coraz trudniej.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji na temat Stanu bezrobocia na terenie Gminy Prudnik, analiza lokalnego 

rynku pracy (druk nr 1106) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2021(druk nr 1107) 

Informację zawartą w druku omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2021 (druk nr 1107) kolejno przez: 

Komisje ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXII Sesji Rady Miejskiej w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu (druk nr 1108) 

Projekt uchwały mówiła  Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

Decyzją Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Prudniku środki 

uzyskane z wpływów z podatku od „małpek" w wysokości 200.000,00zł przeznacza się na 
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pomoc finansową dla Powiatu Prudnickiego na realizację wspólnej inwestycji w zakresie 

dostosowania pomieszczeń w Prudnickim Centrum Medycznym S.A. na Poradnię Zdrowia 

Psychicznego. 

Wspólne stworzenie placówki dla społeczeństwa ziemi Prudnickiej, w dobie zagrożeń 

pandemią Covid-19 i jej skutkami oraz kryzysu wojennego na Ukrainie, pozwoli pomóc 

mieszkańcom w procesie diagnozowania zaburzeń związanych z używaniem alkoholu  

i innych substancji psychoaktywnych, jak również innych zaburzeń psychicznych. 

Nadużywanie alkoholu wywołuje znaczące zaburzenia w funkcjonowaniu psychicznym 

człowieka: bezsenność, depresję, niepokój, próby samobójcze, zmiany osobowości, amnezję, 

delirium tremens, psychozę alkoholową, halucynozę alkoholową, otępienie. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1108) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2) sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1109) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

1. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 750 w § 0970 o kwotę 9.904,00zł w związku 

z otrzymaniem dofinansowania kosztów kształcenia ustawicznego z Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego. Pozyskane środki przeznacza się na zwiększenie wydatków bieżących  

w dziale 750 rozdziale 75023 o kwotę 9.904,00zł na opłacenie kursów szkoleń i studiów 

podyplomowych pracowników Urzędu. 

 2. Dokonuje się zwiększenia dochodów z wpływów podatku od „małpek” w dziale 756  

w § 0270 o kwotę 200.000,00zł. Pozyskane środki przeznacza się na zwiększenie dotacji 

celowej na pomoc finansową udzieloną Powiatowi Prudnickiemu, na wspólną realizację 

inwestycji pn. „Dostosowanie pomieszczeń w Prudnickim Centrum Medycznym S.A. na 

Poradnię Zdrowia Psychicznego” w dziale 851 rozdziale 85195 o kwotę 200.000,00zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 758 w § 2990 o kwotę 61.500,00zł z tytułu 

niewykorzystanych w terminie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego  

i podlegają przekazaniu na dochody. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków  
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w dziale 710 rozdziale 71004 o kwotę 61.500,00zł na realizację w tegorocznym budżecie 

zadania pn. „Sporządzenie planu  zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika”.  

Przesunięcie terminu zakończenia zadania spowodowane jest długim okres uzgadniania, 

opiniowania i udostępnienia do publicznego wglądu, aby po uchwaleniu przekazać do 

weryfikacji Wojewody Opolskiego.  

4. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 926 w § 0870 o kwotę 

2.200,00zł ze sprzedaży samochodu służbowego ASiP. Pozyskane środki przeznacza się na 

zwiększenie wydatków majątkowych w dziale 926 rozdziale 92601 na zadanie pn. „Zakup 

samochodu” na potrzeby Agencji Sportu i Promocji. 

5. Dokonuje się zwiększenia dochodów bieżących: 

- w § 0950 o kwotę 3.550,00zł z odszkodowania za uszkodzenie murawy na boisku w Łące 

Prudnickiej. Środki przeznacza się na naprawę szkody - 926 rozdział 92601 w kwocie 

3.550,00zł; 

- w § 0970 o kwotę 750,00zł z wpływów z różnych dochodów. Środki przeznacza się na 

usługi remontowe - 926 rozdział 92601 w kwocie 750,00zł. 

6. Dokonuje się zmniejszenia wydatków bieżących na lokalny transport zbiorowy w dziale 

600 rozdziale 60004 o kwotę 50.000,00zł. 

 7. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 

80.000,00zł z przeznaczeniem na: 

1) doraźne remonty dróg i chodników w Gminie Prudniku w kwocie 50.000,00zł, m.in. 

remont dróg przy ul. Soboty w Prudniku, ul. Słonecznej i Kasztanowej w sołectwie Łąka 

Prudnicka,  

2) przewiezienie kamienia z Dębowca do sołectwa Szybowice oraz wyrównanie dróg o 

nawierzchni gruntowej w celu dojazdu mieszkańców do swoich posesji w kwocie 30.000,00zł 

8. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 801 rozdziale 80148 o kwotę 

7.213,10zł na opłaty faktur za gaz w Zespole Szkół w Prudniku. Środki na ten cel pozyskuje 

się poprzez zmniejszenie wydatków bieżących w dziale 855 rozdziale 85516 o kwotę 

7.213,10zł. 

9. Dokonuje się zmniejszenia wydatków bieżących z działu 852 rozdziału 85228 o kwotę 

37.172,37zł i  zwiększenie wydatków na utrzymanie trwałości projektu „Ławeczka  

i asystencja” w dziale 853 rozdziału 85395 o kwotę 37.172,37zł. 

10. Dokonuje się zmniejszenia wydatków majątkowych w dziale 900 rozdziale 90004 o kwotę 

30.000,00zł w wyniku oszczędności po przetargu w zadaniu pn. „Ochrona bioróżnorodności 

Parku Miejskiego i Cmentarza Komunalnego w Prudniku w ramach projektu pn. 

"Bioróżnorodność bogactwem Gminy Głuchołazy, Gminy Nysa, Gminy Prudnik i Powiatu 

Prudnickiego"". 

Radny Stanisław Mięczakowski zwrócił uwagę na zwiększenia wydatków bieżących  

w dziale 600  m.in. na remont dróg przy ul. Soboty w Prudniku, ul. Słonecznej i Kasztanowej  

w sołectwie Łąka Prudnicka. Wyraził nadzieje, że zadanie będzie realizowane w najbliższym 

czasie jako bieżące, gdyż mieszkańcy Łąki Prudnickiej bardzo domagają się remontów 

chociażby cząstkowych tych dróg ze względu na ich bardzo zły stan. 

Burmistrz oznajmił, że zadanie to było zaplanowane na ten rok, jednak ze względu na 

wyższe koszty, które się pojawiły trzeba było dołożyć do zadania. Początkowo środków nie 

było, więc remonty były przesuwane. Burmistrz zapewnił, że do zadania planuje się 

przystąpić niezwłocznie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok 

(druk nr 1109) kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1110) 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej 

Dorota Szmulik. 

Przedmiotem niniejszej uchwały jest sprzedaż części działki oznaczonej na mapie nr 8 - obręb 

Szybowice - numerem pomiarowym 632 o powierzchni 0,5900 ha.  

Nieruchomość jest zabudowana budynkiem mieszkalnym i budynkiem gospodarczym bez 

dodatniej wartości rynkowej, w stanie postępującej ruiny.  

Planowany jest podział działki nr 632 - wydzielenie części o powierzchni ok. 0,1420 ha wraz 

z zabudową i sprzedanie jej w przetargu ustnym nieograniczonym, natomiast pozostała część 

o powierzchni ok. 0,3886 ha ma służyć poprawie zagospodarowania sąsiedniej nieruchomości 

- działki nr 633, na której znajduje się budynek Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Szybowicach. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej 

(druk nr 1110) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1111) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej 

położonej w Mieszkowicach - działka nr 320/6, mapa nr 4, obręb Mieszkowice o powierzchni 

0,0459 ha. 

Sprzedaż nieruchomości w trybie art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. jest 

spowodowana umiejscowieniem działki nr 320/6 pomiędzy nieruchomościami wnioskodawcy 

- działkami nr 320/3 i 320/5, obręb Mieszkowice z którymi będzie tworzyła integralną całość. 

Ponadto działka nr 320/6 jest drogą wewnętrzną przez którą prowadzi jedyny przejazd dla 

pojazdów rolniczych do budynku gospodarczego znajdującego się na działce nr 320/3 z drogi 

polnej. Zbycie działki nr 320/6 umożliwi swobodny dostęp dla właściciela do budynku 

gospodarczego, w tym do elewacji i dachu w przypadku remontu 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1111) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5) zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1112) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, lokalu 

mieszkalnego nr 10 położonego na III piętrze budynku przy ul. Klasztornej 8 w Prudniku. 

Lokal  nr 10 powstał z połączenia lokali nr 10 oraz nr 11 i składa się z pokoju, kuchni oraz 

pomieszczenia  o łącznej powierzchni użytkowej 48,85 m2. Do lokalu przynależy piwnica  

o powierzchni 5,30 m2. Wc wspólne na korytarzu. Łączna powierzchnia lokalu wraz  

z pomieszczeniem przynależnym wynosi 54,15 m2. Z lokalem mieszkalnym zostanie 

sprzedany udział w nieruchomości wspólnej w wysokości 8/100, w tym w gruncie 
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oznaczonym jako działka nr1500/193, mapa 10 o powierzchni 0,0217 ha. W budynku 

Klasztorna 8 znajduje się 11 lokali, z których 3 wykupione są na własność, a 8 lokali 

pozostaje w posiadaniu Gminy Prudnik. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1112) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6) zmieniającej uchwałę w sprawie wynajęcia nieruchomości (druk nr 1113) 

W dniu  1 marca 2021 r. Rada Miejska w Prudniku podejmując uchwałę  

Nr XXXVII/637/2021 w sprawie wynajęcia nieruchomości wyraziła zgodę na wynajęcie na 

okres dłuższy niż 3 lata w trybie bezprzetargowym nieruchomości o  powierzchni 2,6060 ha, 

oznaczonej na mapie nr 12 - obręb Prudnik jako część działki numer 2605/140 o powierzchni 

2,6620 ha, stanowiącej własność Skarbu Państwa w użytkowaniu wieczystym Gminy 

Prudnik. 

W celu realizacji wymienionej uchwały w dniu 2 marca 2021 roku zostało zawarte 

porozumienie nr 1/2021 pomiędzy Gminą Prudnik a Henniges Automotive Polska Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością  ul. Nyska 17A, 48-200 Prudnik, w którym Gmina Prudnik 

zobowiązała się do podjęcia działań zmierzających do pozyskania na rzecz Gminy 

nieruchomości zabudowanej, stanowiącej pozostałość stacji transformatorowej byłego 

zakładu "ZPB Frotex" (enklawa w kompleksie hal) działki nr 1996/140 o pow. 0,0503 ha.  

W wyniku wykonania Uchwały Nr XLIII/707/2021 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 

24 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej wraz z prawem własności budynku Gmina Prudnik w drodze 

licytacji na podstawie Postanowienia Sądu Rejonowego w Prudniku Sygn. akt I Co 317/20  

z dnia 21 lutego 2022 r. stała się użytkownikiem wieczystym  nieruchomości gruntowej 

położonej w Prudniku, przy ul. Nyskiej 17 D, oznaczonej jako działka nr 1996/140 o pow. 

0,0503ha oraz właścicielem budynku podstacji transformatorowej farbiarni przędzy 

stanowiącym odrębny od gruntu przedmiot własności. Zgodne z cytowanym na wstępie 

porozumieniem ustalono, że w przypadku nabycia przez Gminę działki nr 1996/140, część 
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nieruchomości budynkowej 17 D znajdująca się na tej działce zostanie wynajęta na rzecz 

Inwestora w drodze aneksu do umowy najmu dla nieruchomości budynkowej 17D. 

Z uwagi na powyższe zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały w celu rozszerzenia zgody na 

bezprzetargowe wynajęcie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości przy ul. Nyskiej 17 D   

o nabytą przez Gminę działkę, a w dalszej kolejności przekazanie przedmiotowej 

nieruchomości do najmu z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej, 

produkcyjnej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wynajęcia nieruchomości 

(druk nr 1113) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

7) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1114-1116) 

Projekt uchwały druk w sprawie wydzierżawienia nieruchomości druk nr 1114 dotyczy 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntów gminnych na rzecz dotychczasowych 

dzierżawców tych gruntów.  

Dotychczasowi dzierżawcy użytkują wymienione grunty od wielu lat.  Są jedynymi osobami 

ubiegającymi się o wydzierżawienie gruntów wymienionych w projekcie uchwały. Do 31 

marca 2018 roku uiszczali czynsz dzierżawny w ówczesnym Zarządzie Budynków 

Komunalnych. Za okres od 1 kwietnia 2018r.  do dnia zawarcia pisemnej umowy dzierżawy  

z Gminą Prudnik zostanie naliczona opłata za bezumowne korzystanie z gminnego gruntu. 

Wnioskowane do dzierżawy grunty położone są w rejonie ul. Grunwaldzkiej w Prudniku, 

obejmują teren pod komórkami gospodarczymi oraz grunty przeznaczone na cele 

prowadzenia ogródków przydomowych.   

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości druk nr 1115 dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntów gminnych na rzecz ich dotychczasowych dzierżawców, 

którzy nie posiadają zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego i są jedynymi osobami 

ubiegającymi się o wydzierżawienie n/w gruntów:  
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1)  gruntu wymienionego w § 1 pkt 1 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2014 roku, położonego w rejonie ul. Kolejowej w Prudniku, 

przeznaczonego na cele prowadzenia ogródka przydomowego; 

2) gruntu wymienionego w § 1 pkt 2 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2002 roku, położonego w Moszczance, przeznaczonego na 

cele rolne; 

3) gruntu wymienionego w § 1 pkt 3 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 1998 roku, położonego w Łące Prudnickiej, przeznaczonego 

na cele rolne. 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości druk nr 1116 dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntów gminnych na rzecz ich dotychczasowych dzierżawców, 

którzy nie posiadają zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego i są jedynymi osobami 

ubiegającymi się o wydzierżawienie n/w gruntów: 

1)  gruntu wymienionego w § 1 pkt 1 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2014 roku, położonego w rejonie ul. Grunwaldzkiej w 

Prudniku,  obejmującego teren pod garażem blaszanym i w części  przeznaczonego  na cele 

prowadzenia ogródka przydomowego;  

2) gruntu wymienionego w § 1 pkt 2 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2016 roku, położonego w rejonie ul. Grunwaldzkiej  

w Prudniku, przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;  

3) gruntu wymienionego w § 1 pkt 3 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2016 roku, położonego w rejonie ul. Grunwaldzkiej  

w Prudniku, przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;  

4) gruntu wymienionego w § 1 pkt 4 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego w rejonie ul. Grunwaldzkiej  

w Prudniku, przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;  

5) gruntu wymienionego w § 1 pkt 5 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego w rejonie ul. Grunwaldzkiej  

w Prudniku, obejmującego teren pod garażem blaszanym oraz miejsce postojowe;  

6) gruntu wymienionego w § 1 pkt 6 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2016 roku, położonego w rejonie  ul. Kolejowej w Prudniku, 

przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;  

7) gruntu wymienionego w § 1 pkt 7 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2016 roku, położonego w rejonie ul. Piastowskiej  

w Prudniku, przeznaczonego  na cele rekreacyjne;  

8) gruntu wymienionego w § 1 pkt 8 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2013 roku, położonego w rejonie ul. Piastowskiej  

w Prudniku, przeznaczonego  na cele rekreacyjne;  

9) gruntu wymienionego w § 1 pkt 9 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego w rejonie  ul. Chrobrego w Prudniku, 

przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;   

10) gruntu wymienionego w § 1 pkt 10 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego w rejonie  ul. Chrobrego w Prudniku, 

przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;    

11) gruntu wymienionego w § 1 pkt 11 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2005 roku, położonego w rejonie  ul. Morcinka w Prudniku,  

obejmującego teren pod garażem blaszanym;  

12) gruntu wymienionego w § 1 pkt 12 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2014 roku, położonego w rejonie  ul. Dąbrowskiego i ul. 

Akacjowej w Prudniku, przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;   
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13) gruntu wymienionego w § 1 pkt 13 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2005 roku, położonego w rejonie  ul. Dąbrowskiego i ul. 

Akacjowej w Prudniku, przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;   

14) gruntu wymienionego w § 1 pkt 14 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2000 roku, położonego w rejonie  ul. Kolejowej w Prudniku, 

przeznaczonego  na cele prowadzenia ogródka przydomowego;  

15) gruntu wymienionego w § 1 pkt 15 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2013 roku, położonego w rejonie  ul. Kolejowej w Prudniku, 

obejmującego teren pod komórką gospodarczą;  

16) gruntu wymienionego w § 1 pkt 16 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2005 roku, położonego w Rudziczce, przeznaczonego na 

cele rolne.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1114-

116) blokiem kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

8) zasad przeprowadzanie naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, 

co do którego mogą być stosowane dopłaty do czynszu w ramach pomocy państwa, w 

ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania (druk nr 

1117) 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że uchwała warunkuje przystąpienie do budowy 

pierwszego bloku w ramach PTBS, a dokładnie kto i na jakich zasadach będzie mógł 

mieszkanie nabyć i przystąpić do procesu naboru.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przeprowadzanie naboru wniosków o 

zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, co do którego mogą być stosowane dopłaty do 
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czynszu w ramach pomocy państwa, w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych 

latach najmu mieszkania (druk nr 1117) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Prudnik 

(druk nr 1118) 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy w ostatnim czasie zostały zaktualizowane 

umowy dotyczące wywozu nieczystości w postaci  osadów w przydomowych szambach? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że nie ma takich informacji, a osady ściekowe jako 

odpady nie wchodzące w zakres tej uchwały regulowane są na zasadach komercyjnych. 

Stawka ta nie obejmuje osadów ściekowych, w związku z czym umowa cywilnoprawna 

zawarta pomiędzy właścicielem przydomowej oczyszczalni, a Zakładem Wodociągów  

i Kanalizacji nie jest przedstawiana gminie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1118) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (1) 

Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

10) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2022 (druk nr 1119) 

Przyjęty Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 wymagała uściślenia w zapisach związanych  

z zasadami wynagradzania członków komisji, a dokładniej wynagrodzenia za udział  

w posiedzeniach specjalistycznych podzespołów. 

Pierwsza poprawka dotyczy zmiany nazwy „podzespołu ds. wydawania opinii” na „podzespół 

podejmujący czynności do orzekania o zastosowaniu wobec osoby uzależnionej od alkoholu 

obowiązku podania się leczenia w zakładzie lecznictwa odwykowego”. Poprzednia nazwa 

mogła wprowadzać w błąd odnośnie zakresu kompetencji podzespołu, jako że Gminna 

Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zajmuje się także wydawaniem opinii 

odnośnie udzielenia zezwolenia na sprzedaż alkoholu na terenie danej gminy. 

Druga poprawka usuwa słowo „miesięczne” w pkt 2 brzmiącego: „Członkom Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, którzy biorą udział w posiedzeniach 

podzespołów Komisji, przysługuje dodatkowe miesięczne wynagrodzenie”. Pierwotny zapis 

powodował, że niezależnie od liczby posiedzeń osoba uczestnicząca w posiedzeniach 

podzespołów mogła otrzymać maksymalną miesięczną kwotę podaną w programie. Intencją 

podziału na podzespoły oraz zaproponowanie dodatkowego wynagrodzenia za uczestnictwo 

w posiedzeniach, była chęć wprowadzenia odpowiedniej gratyfikacji finansowej za każde 

dodatkowe posiedzenie podzespołu. Przy zachowaniu pierwotnych zapisów byłoby to 

niemożliwe. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 

2022 (druk nr 1119) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

9. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski oznajmił, że Komisja ds. Wsi  

i Gospodarki Rolnej wraz z Komisją Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia odbyła wyjazdową 

komisję do placówek oświatowych na terenie Gminy Prudnik. Na miesiąc czerwiec 

zaplanowane jest spotkanie z dyrektorami wszystkich placówek. 

 

Burmistrz oznajmił, że rozmawiał z przedsiębiorcami  w temacie prudnickiej strefy płatnego 

parkowania. Na kolejnej sesji planuje przedłożyć uchwałę zmieniającą stawki  oraz czas 

bezpłatnego parkowania w strefie.  Burmistrz oznajmił, że zostało przeanalizowane jakie 

rozwiązanie spowoduje, że strefa będzie miała w dalszym ciągu jakiś sens, gdyż nie ukrywa, 

że strefa, jeśli nawet nie będzie przynosiła zysków, musi się sama finansować.  W dalszej 

części wypowiedzi Burmistrz przedstawił swoją propozycję zmian w uchwale. Zaproponował, 

aby pierwsze pół godziny było darmowe, co jest niespotykanym rozwiązaniem w miastach 

okolicznych. Oznajmił, że część głosów było za 15 minutami, niektórzy proponują godzinę, 

więc to pół godziny jest swego rodzaju kompromisem. Warunkiem jest jednak, że stawki za 

kolejne godziny zostaną podniesione. Przedstawił proponowane stawki, podkreślił też, że 

półgodzinne darmowe parkowanie będzie możliwe raz dziennie na daną rejestrację. 

Radny Stanisław Mięczakowski stwierdził, że jak Klub Radnych PIS wnosił o darmowe 15 

minut to pojawiło się 7 minut, natomiast jak w całym województwie jest 15 minut to  

w Prudniku pojawia się propozycja 30 minut. Radny poinformował, że w Nysie dopuszcza się 

darmowe parkowanie dwa razy po 15 minut, co jest korzystniejsze dla użytkowników. Radny 

stwierdził, że 15 minut byłoby dobrym rozwiązaniem, jednak jest to kwestia do 

przedyskutowania.  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski  zapytał jak będzie wyglądał proces 

kontrolowania korzystania z możliwości darmowego parkingu tylko raz? 

Burmistrz oznajmił, ze darmowy bilet trzeba pobrać wpisując nr rejestracyjny. Osoba 

kontrolująca ma czytnik, który na bieżąco aktualizuje dane. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka w uzupełnieniu tematu strefy płatnego parkowania 

oznajmił, że najpewniej na przełomie grudnia i stycznia rozpoczną się rozmowy z ZUK, gdyż 

w lutym kończy się umowa ze spółką na administrowanie strefą. W lutym skończyła się 

również umowa serwisowa na parkometry. W chwili obecnej każda zmiana, jeżeli chodzi | 

o stawkę i abonamenty, czyli opłaty które uiszczane są w parkometrach będą odpłatne, co 

należy wyliczyć. Pracownicy muszą przyjechać i parkometry przeprogramować. To tez trzeba 

brać pod uwagę. Dodał, że pewnych rzeczy też nie jest w stanie do końca wyprognozować, 

gdyż nie wiadomo jak na zmiany zareagują mieszkańcy. Na chwile obecną można powiedzieć 
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tyle, że w momencie kiedy zostanie wprowadzone darmowe półgodziny to te opłaty, które 

mieszkańcy wrzucali do parkometrów czyli powiedzmy do złotówki, to strata zysków  

w wysokości około 80 000 złotych. Po wprowadzeniu nowych zasad podejście mieszkańców 

może się mienić, że będą przyjeżdżać tylko na te pół godziny, a potem całkowicie unikać 

opłat, które wzrosną. Trzeba mieć na uwadze, że takie dość duże majstrowanie przy strefie 

sprawi, że stanie się ona nieopłacalna i może się okazać pod koniec roku, że gmina będzie 

musiała ZUK-owi dopłacić.  

Radny Andrzej Gajewski zapytał jaki wpływ na budżet ma ilość i wysokość mandatów? 

Burmistrz oznajmił, że te dane są, jednak nie ma w tej chwili pracownika, który mógłby je 

przedstawić. Jest to wpływ tak naprawdę kilku procent. Wracając do uchwały Burmistrz 

oznajmił, że propozycję zmian stawek będzie chciał przedłożyć już na zbliżającej się sesji. 

 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Josel Czerniak 

  

  

 
 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


